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Zprávy farářky pro mládež 

Farářkou pro mládež jsem se stala k 1. 10. 2023, ale protože jsem věděla, že záhy nastoupím na tříměsíční 
mateřskou dovolenou, snažila jsem se navázat kontakt s mládeží a se SOMem již na jaře 2023. V květnu 
2023 jsem se zapojila do přípravy Ekumenického úterku a zúčastnila jsem se několika porad. 

V říjnu 2023 jsem ještě stihla zajet na seniorátní dny mládeže do Libčic nad Vltavou a na následném 
seniorátním odpoledni prožít s mládežníky volbu nového SOMu. S radostí jsem tak mohla alespoň částečně 
sledovat přerod „starého“ SOMu v SOM nový. 

Do služby jsem se vrátila v únoru 2024. Spolupráce se SOMem funguje báječně. Snažím se účastnit akcí 
různého typu a postupně se seznamovat s mládeží napříč pražským seniorátem. 
Protože ale ne všechny sbory mají aktivní mládež nebo se některé mládeže do seniorátního života 
nezapojují, mám domluvené návštěvy na setkáních mládeže přímo ve sborech. Ve své službě také jezdím 
do (většinou) neobsazených sborů vést nedělní bohoslužby (i tam je prostor poznat mládež nebo rodiče 
mladších zájemců o mládežnické akce). 
 
V rámci své služby se snažím zmapovat život mládeže v našem seniorátu a stát se prostředníkem mezi 
SOMem a jednotlivými představiteli sborů. Přemýšlím také, jak akce pro mládež zviditelnit a otevřít 
mladým i z mimocírkevního prostředí. K tomu vidím příležitost třeba ve spolupráci s kostelem u Martina 
ve zdi (kde jsem z pozice farářky pro mládež virilní členka grémia). Kromě nedělních večerních bohoslužeb 
se zde od července schází (nejen) mladá generace k ranním setkáním s modlitbou nad Biblí. Se studentskou 
farářkou na ETF Janou Hofmanovou zde také chystáme na neděli 13. října zahájení akademického roku a 
společenský večer, při kterém se mohou čerství i pokročilí studenti VŠ v Praze navzájem seznámit a 
dozvědět se o akcích, konaných v našem seniorátu pro mládež. 
 
Co říct závěrem? Akcí pro mládež je v našem seniorátu díky Bohu a pražskému SOMu požehnaně. Tak 
bych si moc přála, aby se o nich mladí dozvídali a aby se i díky nim pražská mládež rozrůstala. 
Možná stojí za to si naplno uvědomit, že v seniorátu, který čítá lehce přes 30 sborů, je jen několik desítek 
aktivních mládežníků. 
Buďme i za tuto hrstku vděční, ale pokud můžeme z pozice duchovních i laiků jakkoli přispět k tomu, aby 
se evangelium dostalo i k dalším mladým v našem okolí, zkusme tomu každý z nás podle svých možností 
přispět. 
 
 
 


